
Kärrvägen

Protokoll längmöte

Datum: 4/4-2023
Tid: 18.30
Plats: Nols pizzeria

Dagordning

1. Aktuellt för området

Sopmoluckerna har nu börjat att grävas ned i området, det kommer att asfalteras runt om.
Därefter besiktning och anmälan till kommunen att det är färdigt. Kommunen styr när vi kan
ta dem i bruk.

Muren från garagelänga D fixas av Rex, längan får fixa översta steget.

Återplantering av träd i området, 3 st körsbärsträd ska planteras på norrsidan av området (där
man kör in i området). Fixas på städdagen.
Montera upp orienteringstavla över området igen, kolla om den befintliga går att använda och
montera på städdagen.

Brunnar i området - behöver knackas ner där de inte följt med sättningar i marken. Dessa ska
vara jämnt med asfalten. Viktigt att kontrollera så att det inte är smuts under kanten när man
knackar ner den.
Kolla om brunnar behöver rensas när de ändå gås över. 2 st brunn-skopor finns i föreningens
garage för att skopa upp grus och slam.

Under städdagen kommer det att placeras ut ett flak för gruset som sopas upp i området.

Garagelänga H kommer att renoveras under våren. De som har bilar i det garaget kommer att
kontaktas för att boka en helg för att hjälpa till med att riva ner panelen. Det kostar annars ca
40.000 för rivning.
När höstens garage är klart är planen att lägga nya tak på de tre garagen som renoverats för
att hålla nere de fasta kostnaderna.

Skotta ut det översta lagret sand på lekplatserna under städdagen, sanden kan skottas ut på
sandlådorna.
Önskemål om farthinder i området, ffa på akutgatorna där det är mer frekvent trafik.
Styrelsen kollar upp detta och beställer.



Kärrvägen

Kontrakt för elbils-laddare är klart och det är nu ok att installera laddare. Specifik laddare
måste installeras och detta måste göras av godkänd elektriker, JO El har använts hittills.
Anmälan måste göras till styrelsen innan installering för att få instruktioner om hur detta ska
ske, samt kontrakt gällande betalningsförfarande måste signeras.

Hängrännorna på garagen bör ses över under städdagen.

Förslag från styrelsen med ett mellanårsmöte, som inte är så uppstyrt som ett årsmöte, utan
mer öppet för frågor och information. Försök under hösten 2023
Komplettera info till nya grannar om sophantering, även om hur det fungerar med återvinning
på Sörmossen etc.

Information om de nya sopstationerna kan tryckas upp till städdagen.

2. Aktuellt för längorna
Inga förfrågningar från längorna gällande material eller dyl. till städdagen.

3. Gemensamhetsdagar 2023
Vår 22 april
Höst 21 oktober

Sekreterare:

--------------------------------------------------
Jenny Hansen


